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Osadní výbor v Plačkově 

Zápis ze 3. zasedání OV Plačkov v roce 2017 

Přítomni: Milan Janďourek, Markéta Franzová, Jana Franzová , Jan Dušek, Ivana Joklová,  

                 Petr Vašák, Vladislav Dibelka 

Omluveni: Renata Kopecká, Alena Krejčí 

Hosté: Ing. Lenka Bartáková 

Kdy: 30. března 2017 od 18:30 

Kde: budova osadního výboru Plačkov (volební místnost) 

 

Program jednání:  

1. Pořádání hudebního vystoupení kapely KEKS 

2. Vyčištění ouvozové cesty 

3. Poškozená lavička na dětském hřišti 

4. Stížnost pana Jakoubka 

5. Žádost o odkup pozemku 

6. Naplánování další schůze OV Plačkov 

7. Diskuze 

 

Ad1) Nynější pronajimatelé kiosku u fotbalového hřiště pan Svoboda a pan Kopic chtějí 16. 

června 2017 uspořádat hudební vystoupení kapel KEKS. Pořadatelé si zajistí povolení o 

zkrácení nočního klidu na MěÚ Humpolec. Akce bude trvat cca od 18:00 do cca 01:00. Úklid 

po akci bude zajištěn pořadately.  

Po hlasování souhlasilo všech 7 přítomných s konáním akce a krácením nočního klidu.  

 

Ad2) Dne 7. března 2017 navštívil toto místo pan Pavlík. Společně s předsedou OV se 

dohodli, že ouvozová cesta bude prořezána a vyčištěna, aby tudy mohly projet auta. Na cestu 

by měla přijít později ještě škrábanka. Ouvozovou cestu upravil pan Zahradník, Petr Klofáč a 

Milan Janďourek.  

Ad3) Poškozená lavička u dětského hřiště – z důvodu opakovaného poškozování lavičky se 

tato lavička odstraní úplně a nebude tam žádná. Dále byl rozhrnut štěrk na hrázi u Pařezáče.  

Ad4) Dne 19. 3. 2017 podal stížnost pan Jakoubek, že není průjezdná cesta nad 

Hadrbolcovými, u pana Bokůvky (novostavba). Tato situace bude projednána.  



2 

 

Ad5) Žádost od paní Malinové bytem Brno, Zámezí 4 – OV Plačkov opětovně navrhuje 

vyřešit inženýrské sítě na stavebních pozemcích 488/18, 488/17, 488/16, tak aby nebyly 

zatíženy věcným břemenem k těmto inženýrským sítím. A také požadujeme zřízení 

příjezdových komunikací u pozemků 488/21, 488/24, 488/25, 488/23 + 488/16, 17, 18 a 

následně jejich zasíťování. OV Plačkov rozhodl, že dokud nebudou pozemky zasíťovány a 

nebudou zhotoveny příjezdové cesty tak z tohoto důvodu nebudou žádné pozemky prozatím 

k prodeji. 

K žádosti paní Malinové: OV Plačkov zaujal stanovisko, aby se prvně vyřešili inženýrské sítě 

a přístupové cesty k těmto pozemkům. Po vyřešení těchto záležitostí se rozhodne o prodeji 

těchto pozemků. 

Ad6) Další schůze OV Plačkov byla naplánována na 27. dubna 2017 od 18:30 hod. 

Ad7) Členové se vyjadřovali vždy k jednotlivým bodům tohoto zápisu. 

 

USNESENÍ 

30/03/2017 

OV Plačkov souhlasí s konáním akce dne 16. června 2017 a s krácením nočního klidu.  

 

Pro:  7 Proti:  0 Zdržel se:  0  

 

30/03/2017 

OV Plačkov vznáší požadavek na zhotovení základní technické vybavenosti ke stavebním 

pozemkům -  č. parcel: 488/18; 488/17; 488/16; 488/15; 488/21; 488/22; 488/24; 488/25. 

OV Plačkov opětovně navrhuje vyřešit inženýrské sítě na stavebních pozemcích 488/18, 

488/17, 488/16, tak aby nebyly zatíženy věcným břemenem k těmto inženýrským sítím.  

K žádosti paní Malinové: OV Plačkov zaujal stanovisko, aby se prvně vyřešili inženýrské 

sítě a přístupové cesty k těmto pozemkům. Po vyřešení těchto záležitostí se rozhodne o 

prodeji těchto pozemků. 

Pro:  7 Proti:  0 Zdržel se:  0  

 

 

     Jednání OV bylo ukončeno v 19:45.                                      Zapsala: Markéta Franzová 

 

Předseda OV: Milan Janďourek   Ověřovatelka: Alena Krejčí 


